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Abstract (en)
To produce individual printed product packages (33 to 36), feeders 1 to 4 which receive various printed products (6 to 9) are arranged above a
rotating collecting line (5). In accordance with a predetermined printed-product distribution address and an individual insert code for each receiver, a
computer (10) is used to actuate each of the valves (11 to 14) for the purpose of producing the individual printed product packets (33 to 36) on the
collecting line (5). To the rear of the collecting line (5) the printed product packages (33 to 36) can be placed in film pockets (39) and addressed by
an addressing device (41).

Abstract (de)
Zur Herstellung von individuellen Druckproduktpaketen (33 bis 36) sind oberhalb einer umlaufenden Sammelstraße (5) verschiedene
Druckprodukte (6 bis 9) aufnehmende Anleger 1 bis 4 angeordnet. Mittels eines Rechners (10) werden entsprechend einer vorgegebenen
Druckproduktverteileradresse und eines individuellen Beilagenschlüssels für jeden Empfänger Ventile (11 bis 14) jeweils angesteuert, um die
individuellen Druckproduktpakete (33 bis 36) auf der Sammelstraße (5) herzustellen. Hinter der Sammelstraße (5) können die Druckproduktpakete
(33 bis 36) in Folientaschen (39) gesteckt und durch eine Adressiervorrichtung (41) adressiert werden.
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